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Carte Generale des Colonies Angloises dans l'Amerique...Corrigé…avec le tracee des
Limites…de Paix proposé entre…de la Grande Bretagne Et les Etats unis. Par R.

Phelipeau
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Stock#: 14805
Map Maker: Phelippeaux

Date: 1783
Place: Paris
Color: Uncolored
Condition: VG
Size: 29 x 20 inches

Price: SOLD

Description:

Rare map of the British Colonies in North America by Nolin, which was revised at the conclusion of the
Revolutionary War by R. Phelipeau in Paris. Includes a marvelous inset map of Washington &
Rochambeau's conquest at Yorktown & Gloucester. The map includes the proposed peace settlement lines
between the British and Americans, making it one of the earliest obtainable maps to include this
information. The large inset map is entitled: Suplément Qui represente la partie de la Virginie ou se
trouvent le Theatre ou l'Armée Combinée des Francois et des Etats Unies a fait prisonnier le General
Cornwalis Le 19 Octobre 1781 et le Plan d'attaque d'Yorck et de Glocester Par les Generaux Washington
et Rochambeau. Le detail de la Baye de Chesapeake, par L. Denis... Many notes of battles fought during
Revolutionary War. Only a few copies of the map are known to exist.

Detailed Condition:


